
 

* These funds are the share of multi-institutional projects for which the administrative institution is identified in parenthesis. The share 
of a CFI award refers to the CFI contribution for infrastructure to be sited at a collaborating institution and/or the collaborator’s 
institutional envelope contribution to the project. 
 
*Ces sommes représentent la portion des projets multiétablissements pour lesquels l’établissement administrateur a été identifié 
entre parenthèses. La contribution de la FCI est la portion servant à l’infrastructure devant être hébergée à l’établissement partenaire 
ou la portion de l’enveloppe de l’établissement partenaire consacrée au projet. 

 

Innovation Fund / Fonds d’innovation 

Backgrounder / Fiche d’information 
 
 
Saskatchewan 

The Canada Foundation for Innovation (CFI) Board of Directors approved a contribution of $239,618 to 
support 2 infrastructure projects. / Le conseil d’administration de la Fondation canadienne pour l’innovation 
(FCI) a approuvé des contributions totalisant 239 618 $ en vue d’appuyer 2 projets d’infrastructure. 
 
 

Project Title / Titre du projet 

Maximum CFI 
Contribution / 
Contribution 

maximale 
de la FCI 

 
 

University of Saskatchewan 

* The CRDCN Transition to High Performance Computing: Liberating Data for 
Research and Policy (McMaster University) 

$87,568 

* The Canadian Peoples 1861-1921 (University of Guelph) $152,050 

2 projects / projets $239,618 

 

 

 

NOTE / Â NOTER  
As part of this announcement, an additional $71,885 was awarded under the Infrastructure Operating Fund 
(IOF), a mechanism that assists institutions with the incremental operating and maintenance costs 
associated with the new infrastructure. / Cette annonce comprend l’attribution d’une somme additionnelle 
de 71 885 dollars du Fonds d’exploitation des infrastructures. Les établissements utilisent ces montants 
pour assumer une partie des coûts d’exploitation et de maintenance de la nouvelle infrastructure. 
 

 


